

# Gundsømagle Landsbyråd

**Bestyrelsesmøde mandag d. 7. maj 2018 kl. 19:00**

<b>Deltagere:</b>	Palle, Birthe, Erik, Asger, Jette, Lene og Flemming delvist, Mariann
<b>Fravær:</b>	Stine, Steen, Karin,

## Dagsorden:

Emne:	Opfølgning/ ansvarlig
<b>1) Valg af ordstyrer</b> Erik	
<b>2) Valg af referent</b> Mariann	
<b>3) Kan dagens dagsorden godkendes</b> Dagsordenen kan godkendes.	
<b>4) Opfølgning på referat fra sidste møde</b> Intet	
<b>5) Forretningsorden og kommissorier</b> Er det rettelser/Ændringer til Landsbyrådets forretningsorden!  De enkelte gruppers kommissorier ... PR-gruppens reviderede notat for 2018 er vedlagt  Referat: Ingen kommentarer til forretningsordenen. Denne fortsætter således. Kommissorium: PR-gruppens er godkendt Kunst og kultur fremlægges sandsynligvis ved næste møde. Birthe søger medlemmer til gruppen blandt landsbyrådets medlemmer. Trafik-gruppens er godkendt Jazz-gruppens kommer snart ud til kommentering Pt. resterer derfor at blive taget stilling til kommissorium for Natur og Stier og Fællesspisning	
<b>6) Orientering fra formanden</b>  <ul style="list-style-type: none"><li>♥ Roskilde Kommune inviterer til Landsbyrådenes dag - <b>torsdag d. 23. august</b></li><li>♥ INFO-standeren</li><li>♥ Ansøgning om midler fra SN-fonden! <b>Frist 16. maj 2018</b></li><li>♥ Landsbyrådets skal indstille "Årets borger 2018", som får prisen ved BYFESTEN d. 9. juni. Egnede emner skal indsamles! Er nu igangsat på FB og hjemmesiden. Palle foreslår tavle på INFO-standeren med indgravering af hvert års navne...</li><li>♥ Mødeplan for efteråret skal lægges senest på maj-mødet!</li><li>♥ Fiskebil til Gundsømagle - MS-fisk forespurgt (Fra Ågerup) Melder tilbage - Marina Fisk i Vordingborg</li><li>♥ Møde om ÆLDREBOLIGER i byen. Lars Fuglsang og Ulrich Schliemann har bedt om møde d. 2. maj kl. 16. Erik, Palle, Mariann, Karin og evt. Flemming deltager.</li><li>♥ ???</li></ul>	

<p>Referat:  Møde 23. august foregår med borgmester Joy som hovedtaler. AAOL har tilkendegivet, at de gerne vil give input til dagsordenen. Info standen er endnu ikke repareret. Flemming tager du aktion ? SN fonden kan søges til konkrete projekter. Alt muligt kan komme i betragtning.  Årets borger: indstillinger via fb modtages ikke. En tavle på infostanden med indgravering af årets navn(e) bakker vi op om. Hvordan og rent praktisk det kan gøres, spørger Erik og Palle Marianne Druedahl om ved lejlighed.  Mødeplaner: Mariann finder datoer for efteråret 2018. Hermed bestyrelsesmøde datoer, se også nederst i ref.:  Mandag 3. sept.  Tirsdag 9. okt  Onsdag 14. nov  Julefrokost i december.  Fiskebil: MS-fisk har ikke taget stilling endnu.  Ældreboliger: info møde vedr. opførelse af ældre-/seniorboliger på matrikel ved byfestpladsen. Måske kan der tages lidt mere plads omkring matriklen fra boldbanen. Hele projektet skal ses i en større sammenhæng med planer om sportshal. Vi er positive for projektet og afventer yderligere fra kommunen.  Der flages også for Fjordskolens (SCR) konfirmander.  Vi mangler opbakning til vores aktiviteter, hvilket er opslidende. Formanden er skeptisk. Lederen i bladet beskriver situationen. Vi bør overveje situationen og fremtiden.</p>	<p>Flemming</p> <p>Erik og Palle</p>
<p><b>7) Økonomi og medlemmer v/Erik</b>  Status på økonomi og medlemmer.  Opkrævning for 2018-kontingenter er igangsat af Palle og Erik  Indbetalinger triller lige så stille ind ...ny  274 har betalt pt. for 2018 (36.000 kr)</p> <p>Referat:  Økonomien er ok.  Mange penge på kontoen, men de skal ud at arbejde i forbindelse med sommerens aktiviteter.</p>	
<p><b>8) NY HJEMMESIDE v/Asger</b>  Status på arbejdet</p> <p>Referat:  Holdsport.dk er lavet til foreninger af forskellig art. Det virker umiddelbart let tilgængeligt. Erik og Asger kigger på det.</p>	<p>Ager og Erik</p>
<p><b>9) Kort status fra de eksisterende grupper siden sidst:</b></p> <p><b>Ad Hoc Revy-gruppe/Det praktiske (Palle, Erik, Asger)</b>  GAS øver på livet løs. Palle har besøgt holdet på Spraglehøjgård!  PR og billetsalg igangsat!  Birthe og Mariann har meldt sig til borddækning om formiddagen  Else Manley har meldt sig til at hjælpe om aftenen.  Flere hænder kan godt bruges til BAR og afrydning mv. på dagen 1. juni</p> <p>Referat:  Medhjælpere søges, især til oprydning.  Jette hjælper gerne med et eller andet.  Der skal være minimum 50 betalende.</p>	

### **Trafik- og trafiksikkerhed**

BUS 217 - mødet med kommunen d. 2. maj!

Referat:

Fint møde med Marianne Kjærulf og Karim Arfaoui.

Bus 217 er ofte forsinket. Movia oplyser, at det går bedre og der kommer en køreplansændring. 217 og 163 burde deles, men det er sikkert ikke økonomisk muligt. Måske kunne de deles i myldretiden. Georg havde inden mødet prøvekørt ruterne og havde et forslag til ændringer med til politikerne.

Der foregår trafiktællinger ved skolen, Gulddyssevej og Hovedgaden. Der måles antal og fart. Vi skal kun forvente pudebump ved centeret, hvis det kan påvises, at farten er for høj.

Den nye cykelsti langs Gulddysse Skovvej har visse steder en ret dyb rabat. Endvidere er asfalten flere steder knækket grundet tryk fra tunge køretøjer. Morten Heegaard vil gerne vide hvor, det ses. Hejnstrup krydset: vi håber på hævet vejflade i år.

Trafik-  
gruppen

### **BYFEST v/Flemming**

Der var møde i gruppen 2. maj  
Hvordan kan vi styrke billetsalget?  
Status på projektet ...

Referat:

Hvis vejret er godt løber det rundt. Vi vil dog gerne have solgt lidt flere billetter.

Spørg om T-shirts og morgenmad i Brugsen. Birthe og Erik spørger Jan.

Birthe og  
Erik

### **Jazz-udvalg v/Palle**

De to 2018 koncerter er på plads - PR er igangsat  
Møde d. 9. maj om det praktiske ved pinsekoncerten.

Referat:

Der er styr på Jazz-arrangementerne.

### **Event/Kulturudvalg/Bibliotek**

Kommende planer og arrangementer?

Referat:

Gruppen hedder Kunst & Kultur.

Lene "styrer" biblioteket.

11. okt er der planlagt foredrag om Færøerne. Det er samme dato som fællesspisning arrangement. Måske kan foredraget flyttes. Lene prøver at kontakte bibliotek og aktører.

Novemberforedrag, ideer søges. Spørgsmål: Kan nogle foredrag gentages ?

Lene

### **Natur- og stier v/Steen**

Referat:

Kim Søderlund er erstattet af anden person.

### **UNGE-gruppe v/Birthe**

Referat:

Intet

### **Kunst på kontoret v/Birthe**

<p>Referat: Kunstnerne Ulla Elmquist og Rikke Bagger Jørgensen er aktuelle udstillere. Efter sommerferien udstiller Jimmi Rasmussen. Ide: landsbyrådet køber nogle billeder og udlodder dem mellem landsbyrådets medlemmer. Kunstgruppen kigger på dette.</p> <p><b>Fællespisning v/Karin</b> De næste 3 spisninger er planlagt!</p> <p>Referat: Fastlagt i efteråret 2018: Onsdag 12. september Torsdag 11. oktober Onsdag 7. november</p> <p><b>PR-gruppe v/Palle og Asger</b> Status på BLAD nr. 15! 1. korrektur modtages 8. maj - Bladet går i trykken 16. maj - og er klar 23. maj. Vi skal have styr på omdelingen (Palle er i Grækenland) Stor omtale af BYFEST og REVY Men en del annoncører er sprunget fra ...</p> <p>Referat: Erik er tovholder for omdeling af blad. Annoncører er sprunget fra, men det er ikke kritisk.</p>	<p>Kunst &amp; Kultur</p>
<p><b>10) Eventuelt- og hørt i byen!</b></p>	
<p>Næste møde er <b>??? kl. 19:00</b></p> <p>Datoer for resten af 2018: Mandag 3. sept. Tirsdag 9. okt Onsdag 14. nov Julefrokost i december.</p>	